
Jaarverslag SO Soest seizoen 2023-2024 

Inleiding    Ries 
 
Dit seizoen markeert de start van de uitvoering van ons nieuwe beleidsplan voor de 
periode 2023-2026, zie https://static.reto.media/sosoestnl/upload-
2023/meerjarenbeleidsplan_pb3maart-2023.pdf. Dit plan omvat doelstellingen op 
sportief, organisatorisch en accommodatiegebied. Het is een koers die we willen varen 
richting ons jubileumjaar in 2026. In dit jaarverslag leest u de voortgang na het eerste 
jaar van dit plan. 
 
Het voetbalseizoen 2023-2024 verliep voorspoedig met veel mooie en spannende 
wedstrijden, waarbij plezier en fair play voorop stonden. Diverse teams wisten kampioen 
te worden en dit werd uiteraard gevierd. Ons complex met 3 kunstgrasvelden en 2 
natuurgrasvelden bood de ideale speelomgeving, al waren er uitdagingen met het 
puzzelen van het wedstrijdprogramma op de zaterdagen en de invulling van de velden 
tijdens de trainingsavonden. 
Een extra aandachtspunt hierbij is dat de kleedkamers regelmatig niet netjes, soms erg 
smerig, worden achtergelaten. Dit is voor de wedstrijdsecretarissen en later ook voor de 
schoonmaak een doorn in het oog. 
 
Dit seizoen gaat in als het laatste jaar dat ons eerste elftal op zondag haar wedstrijden 
speelt. Op de buitengewone ledenvergadering op 5 juni 2023 is uiteindelijk het 
definitieve besluit genomen dat ons eerste seniorenelftal vanaf seizoen 2024-2025 
overstapt naar de zaterdag als wedstrijddag. Helaas was degradatie naar de 3e klasse 
(verlies in nacompetitie tegen Hooglanderveen), onder meer door de verstrekte 
degradatieregel, een feit. 
 
Tijdens  ALV in oktober 2023 is good old Marcel van Lugt benoemd tot lid van verdienste 
voor zijn jarenlange inzet als vrijwilliger, trainer, scheidsrechter en bestuurslid. Tot een 
aantal jaar geleden trainde “Paco” , onder meer met Ron Vlaswinkel de 
allerjongste  jeugd 
 
Onze voorzitter Ries de Jong heeft aangegeven nog 1 jaar door te gaan en na 9 jaar dienst 
als voorzitter tijdens de ALV in oktober 2024 het stokje over te dragen. Later lees je meer 
over het proces met betrekking tot de opvolging. 
 
Dit verslag is tot stand gekomen door input van verschillende vrijwilligers met haar of zijn 
eigen verhaal en daarin verwerkt de voorgang van de doelstellingen in het beleid 
Veel leesplezier 
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Het bestuur 
Bij de start van het seizoen 2023-2024 bestaat het bestuur uit; 

• Ries de Jong; voorzitter en lid van stuurgroep sponsorcommissie 

• Koen Dessens, vicevoorzitter en bestuurslid breedtesport  

• Sanne van den Berg, secretaris  

• Paul Hilhorst, penningmeester  

• Razzo van Dam, voorzitter jeugd 

• Hans van Dijk, technische commissie senioren 

• Jasper Kuperus, bestuurslid accommodatie 

Dit seizoen markeerde het begin voor verschillende bestuursleden als nieuw lid van het 
bestuur gedurende een volledig seizoen. De nieuwe bestuursleden Razzo, Koen, Jasper 
en Hans namen hun taken enthousiast op zich en brachten nieuwe ideeën en 
perspectieven met zich mee. De zoektocht naar een nieuwe voorzitter ter vervanging van 
Ries de Jong werd gestart met een oproep tijdens de nieuwjaarsreceptie en via de 
website en social media, inclusief een profielschets. Koen Dessens begeleidde dit 
proces vanuit het bestuur en sprak met verschillende mogelijke kandidaten. Uiteindelijk 
bleven Leo Rauch en Marien Koene als potentiële kandidaten over, die samen de rol van 
voorzitter willen vervullen en zich in deze functie verkiesbaar stellen tijdens de ALV in 
oktober 2024. Beiden zijn bekend met de club en hebben eerder samengewerkt als 
jeugdvoorzitters. Vanaf juli werden Marien en Leo geïnformeerd over de lopende zaken 
en wonen ze vanaf september 2024 de bestuursvergaderingen bij. Helaas heeft Paul 
Hilhorst besloten zijn rol als penningmeester per direct neer te leggen aan het einde van 
het seizoen 2023-2024 vanwege onenigheid over het gevoerde proces en de 
uiteindelijke keuze van de opvolgers van Ries. 
 

Speerpuntenseizoen 2022-2023 Ries/Koen 
 
Nadat de keuze is gemaakt om voor het eerste elftal de speeldag van zondag te verruilen voor de 
zaterdag, heeft veel in het teken gestaan van de voorbereidingen daarop. Zo zijn er 
speelschema’s gemaakt, is er gekeken naar de kleedkamerbezetting en hebben er gesprekken 
plaatsgevonden met SEC (ten aanzien van gebruik van hun veld op zaterdagochtend). 
Met ingang van het seizoen 2023-2024 is Dames 1 al overgestapt van zondag naar zaterdag en 
we merken dat de aantrekkingskracht van de zondag als speeldag blijft afnemen. Er zijn diverse 
gesprekken gevoerd over de mogelijkheden om de zondag in te vullen met andere activiteiten. 
Op die manier hopen we ook op zondag nog extra sportieve activiteiten te kunnen organiseren, 
om daarmee ook omzet te kunnen genereren. Bij de start van het seizoen 2024-2025 zijn we 
hierin nog niet geslaagd. 
 



Op organisatorisch vlak hebben we dit jaar een inhaalslag gemaakt ten aanzien van het 
actualiseren van onze statuten, het huishoudelijk reglement, huurovereenkomst met de 
gemeente en tal van protocollen. Hiermee hebben we onze basis verder op orde gekregen. 
Daarnaast hebben de vele (aanstaande) bestuurswisselingen ervoor gezorgd dat er minder aan 
de langetermijn doelstellingen van de vereniging is gewerkt dan in het meerjarenbeleidsplan 
was voorzien. Desondanks is er het afgelopen seizoen veel gerealiseerd, zoals ook in de 
komende hoofdstukken valt te lezen. 
 

Accommodatie   Jasper 

Het afgelopen seizoen is er veel bereikt op het gebied van onze accommodatie. Dit was 
niet mogelijk geweest zonder de inzet van talloze vrijwilligers. Onze dank gaat uit naar de 
verschillende werkgroepen voor dit fantastische resultaat! 

Omroepinstallatie 
De oude omroepinstallaties, zowel binnen als buiten, voldeden niet meer aan de eisen 
en waren dringend aan vervanging toe. Om onze doelstelling te ondersteunen om een 
professionele en veilige accommodatie te bieden is er besloten te investeren in een 
nieuwe installatie. De werkgroep volgde een zorgvuldig traject waarin ze een programma 
van eisen opstelden, offertes opvroegen bij meerdere partijen en een gunningsadvies 
aan het bestuur voorlegden. Inmiddels hebben we tijdens diverse evenementen kunnen 
genieten van de verbeterde sfeer en functionaliteit die de nieuwe installatie biedt. 

LED Scorebord 
Het oude scorebord kampte met tal van problemen en was aan renovatie of vervanging 
toe. De sponsorcommissie adviseerde het bestuur om het oude scorebord te vervangen 
door een nieuw LED-scorebord. Deze keuze sluit aan bij ons streven naar een 
professionele accommodatie en draagt bovendien bij aan een sfeervolle omgeving. De 
investering werd onderbouwd met een businesscase die aantoont dat het scorebord na 
enkele jaren winstgevend zal zijn door de extra sponsorinkomsten die het zal genereren. 

Dug-outs op veld 5 
Veld 5 was het enige veld zonder comfortabele dug-outs, dus werd besloten ook hier te 
investeren. Er zijn twee nieuwe dug-outs geplaatst. Door een fout van de leverancier 
werden aanvankelijk groene (SEC) stoeltjes geleverd. Maar na begrip voor de gevoelige 
situatie werd dit snel gecorrigeerd en vervangen door de juiste blauwe stoeltjes. 

F-doeltjes voorzien van wielen 
Het slepen van de F-doeltjes bleek slecht te zijn voor goal en veld. Daarom is er begin dit 
jaar besloten om deze doeltjes te voorzien van wielen. Voor ieder doel is een set wieltjes 
gekocht die zijn vastgelast aan de doelen. Daarmee is het transport van deze doelen 
vereenvoudigd en hopen we de velden te ontzien. Het blijft uiteraard belangrijk 
voorzichtig om te gaan met eigendommen van de club.  

Proef met digitaal toegangssysteem ballenhok 
Dit seizoen vond een proef plaats met een digitaal slot op het ballenhok met als doel de 
voor- en nadelen van digitaal toegangsbeheer te ervaren. De proef bleek zeer succesvol 
en bood verschillende voordelen: 



• Eenvoudig digitaal beheer van toegangsrechten 
• Geen fysieke sleutels meer in omloop 
• Toegangsregistratie 
• Positieve gebruikerservaringen 

In de komende periode zullen meer toegangspunten worden uitgerust met deze digitale 
oplossing wat zal bijdragen aan een beter en veiliger toegangsbeheer tot onze 
gebouwen. 

Rioleringsproblemen 
Het zal niemand zijn ontgaan dat het plein bij SO Soest dit seizoen meerdere keren 
openlag. De oorzaak lag in de afwatering van de benedendouches en toiletgroepen. 
Eerst werd er gedacht aan een verstopping maar na meerdere pogingen bleek dit niet 
het probleem te zijn. Uiteindelijk werd een gat in een van de rioolpijpen ontdekt dat niet 
zichtbaar was in de eerdere inspecties. Ondanks de maand doorlooptijd is het 
geruststellend dat de gemeente Soest daadkrachtig heeft ingegrepen. Dank aan de 
gemeente daarvoor! 

Renovatie van de wedstrijdkamer 
De wedstrijdkamer was toe aan een opknapbeurt; het was er rommelig, de muren vies, 
de kasten waren kapot en de vloerbedekking was vuil. Omdat deze ruimte het 
visitekaartje van onze club is voor onze leden en onze gasten werd besloten tot een 
goede renovatie. Een groep enthousiaste vrijwilligers ging aan de slag en toverde de 
wedstrijdkamer om tot een nette, gastvrije ruimte waar we met trots onze gasten 
kunnen ontvangen. 

Nieuwe alarmcentrale 
De oude alarmcentrale vertoonde steeds meer mankementen en storingen waardoor 
besloten is deze te vervangen door een nieuwe versie. Gelukkig konden alle sensoren 
behouden blijven, wat aanzienlijk in de kosten scheelde. Het nieuwe alarmsysteem 
biedt verbeterde mogelijkheden voor online beheer van profielen. Bovendien kan de 
leverancier het systeem op afstand benaderen bij eventuele storingen. Alle bestaande 
profielen en alarminstellingen zijn overgenomen naar de nieuwe versie. 

Koffieapparatuur 
Dit seizoen zijn de oude koffiemachines vervangen door nieuwe apparaten. Hiervoor 
hebben we offertes opgevraagd bij verschillende koffieleveranciers. Uiteindelijk hebben 
we besloten om door te gaan met onze huidige leverancier die zeer concurrerende 
prijzen aanbiedt. Onze leden en bezoekers zijn inmiddels zeer tevreden over de smaak 
van de koffie. 

Nieuwe media/muziekspeler in de kantine 
Dit seizoen zijn we geconfronteerd met de mededeling dat de support op de 
muziekspeler in de kantine niet meer onderhouden zou worden. Dat zou betekenen dat 
er geen muziek meer afgespeeld zou kunnen worden in de kantine. Om die reden zijn er 
twee verschillende hedendaagse muziekspelers onderzocht. De geselecteerde speler 
voerde de boventoon in gebruiksvriendelijkheid en functionaliteit. De speler is inmiddels 
geïnstalleerd en wordt dagelijks geüpdatet met de nieuwste muziek.   



Klussenweekend 
Samen staan we sterk!! Dat blijkt ook tijdens het klussenweekend wat op zaterdag 6 juli 
heeft plaatsgevonden. SO Soest-vrijwilligers gingen aan de slag om diverse klussen 
gereed te krijgen. Van onkruid wieden en worteldoek leggen op het Verenigingsplein, tot 
het schoonmaken van de toiletgroepen en de keuken en het schilderen van de 
traptreden. Er is ontzettend veel werk verzet mede door de vele handjes! Dank allen. 

Dassen en velden 
Spraken we vorig seizoen uit dat spoedig een oplossing zou komen tegen de dassen 
problematiek rond de natuurgrasvelden, moeten we helaas constateren dat we niets 
zijn opgeschoten. De gemeente wil wel, maar de provincie houdt maatregelen tegen. 
Een flora en faunaplan moet eerst worden goedgekeurd voordat het plan met omheinen 
veld 4 definitief wordt goedgekeurd. Het kan dus goed dat de komende tijden veld 4 en 
in mindere mate veld 5 wordt afgekeurd omdat de dassen het veld hebben omgeploegd. 
Graag begrip hiervoor. 

 
 

Jeugd      Razzo 
 
Het afgelopen jaar, 2023-2024, zijn we gestart met een behoorlijk gegroeide 
jeugdafdeling, ook het seizoen 2024-2025 kent in het begin alweer een netto groei van 
ruim 100 nieuwe jeugdleden. Hoe wij als vereniging bezig zijn, laat zien waarom kinderen 
en ouders graag kiezen voor SO Soest. Bij ons kun je twee keer per week trainen, speel je 
zaterdag een wedstrijd, zijn er rondom Sinterklaas, Kerst en Pasen leuke dingen 
georganiseerd en natuurlijk kijken veel kinderen uit naar het voetbalkamp aan het einde 
van het seizoen. Afgelopen jaar waren er 400 enthousiaste kinderen. Complimenten 
voor deze organisatie. 
 
Als jeugdbestuur zijn we afgelopen jaar bij elkaar gebleven. Eigenlijk was afgelopen jaar 
Karin Butzelaar al gestart en zij is ook afgelopen jaar erbij gebleven. Ook voor het jaar 
2024-2025 hebben we besloten om met elkaar door te gaan. Een veelzijdige groep met 
enorme potentie. Wil je onderdeel uitmaken van ons bestuur en ook wat taken op je 
nemen? Dan kun je je altijd aanmelden bij Razzo. Vele handen maken licht werk. 
 
Het seizoen 2024-2025 kent ook weer een JAC. Zes enthousiaste dames gaan er een 
feetje van maken en er zijn mooie evenementen in het verschiet. De toppers die dit gaan 
doen zijn: Melanie Floor, Samantha van Hunen, Karen Niekerk, Linda van Ledden, 
Marieke Beijersbergen en Christel de Ruiter. 
 
Het Veleka Internationaal Toernooi was ook dit jaar weer enorm geslaagd! Deze 
organisatie zet ook ieder jaar weer een geweldig toernooi neer, met dit jaar als winnaar 
Ajax, gevolgd door PSV en AZ. Ons SO Soest kwam wederom tot plek 12 en eindigde 
boven clubs als Feyenoord, Twente en Vitesse! 
 



Voor het seizoen 2024-2025 zijn we met de opleidingsteams goed vertegenwoordigd in 
de Divisie. Onze doelstelling is om alle teams in de divisie te laten voetballen. Uiteraard 
proberen we de laatste teams ook deze stap te laten zetten. 
 
Aan het eind van het jaar gaan we weer proberen om het toernooi voor onze basisteams 
te laten groeien. Dit wordt door Wim de Boer nu al 2 jaar geweldig neergezet. 
In de kerstvakantie hebben we weer het indoortoernooi op de planning staan. Dennis 
Diemers en Siebe Snijders zijn de grondleggers en motivators van dit toernooi, welke 
afgelopen jaar een gigantische start had. Ploegen kwamen van ver en spraken hun 
bewondering uit. Hierin zien we kansen om dit uit te breiden als onderdeel van onze 
mooie jeugdafdeling. 
 
Komend seizoen zijn de meeste teams voorzien van een trainer. Ook hierin is alle hulp 
welkom! We blijven immers een vereniging die draait om vele vrijwilligers, voor elkaar en 
met elkaar! 
 
 

Seniorenselectie   Hans 

Dit seizoen markeerde een belangrijke fase voor onze vereniging, aangezien we 
aantraden met een volledig nieuwe TC. Het team bestaat uit Nico van Woerkom, Rob 
Kaats, Daniel Hilhorst en Hans van Dijk, zij hebben het stokje overgenomen van de 
voormalige voorzitter van de TC, Peter van Loon en van Wim Gouw en Koos 
Steenbakkers. We zijn dankbaar voor de bijdrage en visie van de TC in de voorgaande 
jaren en zijn vastbesloten om de ingeslagen weg voort te zetten en verder uit te bouwen. 

Sportieve afspraken en doelstellingen 
Bij de aanvang van het seizoen hebben we duidelijke sportieve afspraken en 
doelstellingen geformuleerd. Ons voornaamste doel was om zowel het eerste elftal, SO 
Soest 1, als het hoogste opleidingsteam, de JO23-1, te ondersteunen in hun prestaties 
en ontwikkeling. De TC is er van overtuigd dat een goede samenwerking met trainers, 
spelers en de vereniging essentieel is voor succes.  

Seizoensverloop 
Het seizoen was een mix van hoogte- en dieptepunten. Helaas moeten we constateren 
dat Soest 1, na een moeizaam seizoen, de nacompetitie om degradatie net niet heeft 
kunnen ontlopen. In de cruciale wedstrijd tijdens de nacompetitie hebben we helaas de 
strijd om behoud niet kunnen winnen. Dit heeft geleid tot degradatie naar de derde 
klasse. Ondanks deze tegenslag zijn we ervan overtuigd dat met de juiste focus en inzet, 
het team zich kan herpakken en weer op het juiste niveau kan komen. 

Echter, er waren ook lichtpuntjes dit seizoen. De JO23-1 heeft na de winterstop 
uitstekende prestaties geleverd en is zelfs kampioen geworden in hun competitie. Deze 
krachtige prestatie heeft geleid tot promotie naar de derde divisie, wat de jeugdige 
talenten een geweldig podium biedt om zich verder te ontwikkelen.  



Daarnaast zijn we verheugd te kunnen melden dat ook de JO19-1 kampioen is geworden 
na de winterstop, wat aantoont dat onze jeugdopleiding vruchten afwerpt. De prestaties 
van onze jeugdteams geven ons als TC vertrouwen in de toekomst van onze club. De 
aanwas van talent vanuit de jeugd laat zien dat we goed op weg zijn en dat de 
fundamenten voor de verdere ontwikkeling van SO Soest stevig zijn gelegd. 

Aan het begin van het seizoen heeft de Technische Commissie zich voornamelijk gericht 
op het inventariseren van bestaande afspraken, budgetten, kleding en de staf voor het 
komende seizoen. Dit proces was van groot belang om een solide basis te leggen voor 
de verdere ontwikkelingen. We zijn blij te kunnen melden dat we André Hooft hebben 
kunnen inschakelen als grensrechter voor het eerste team, wat de organisatie tijdens de 
wedstrijden ten goede is gekomen. 

Met een lijst van meer dan 50 beschikbare spelers hebben we het initiatief genomen om 
een extra selectieteam, Soest 2, op te richten. Helaas, na het opzeggen van enkele 
spelers en groeiende blessures, hebben we op het laatste moment moeten besluiten dit 
initiatief uit te stellen. De gezondheid en inzetbaarheid van onze spelers blijven een 
prioriteit. 

Opknapbeurten en faciliteiten 
Voor het seizoen zijn zowel het ballenhok als de fysiokamer grondig opgeknapt. Dit is 
een belangrijke verbetering, aangezien deze faciliteiten essentieel zijn voor de 
verzorging en ontwikkeling van onze spelers. Charles Roest is aangesteld als verzorger 
die op zondag ondersteuning zal bieden voor Soest 1, en we zijn blij dat George van der 
Klok de rol van verzorger voor de JO23-1 en de trainingen op dinsdag en donderdag heeft 
ingevuld. 

Seizoensopening en teamgeest 
De aftrap van het seizoen vond plaats op 10 september met een tennistoernooi en een 
barbecue bij TV Soest Zuid. Dit evenement droeg bij aan de teamgeest en het onderlinge 
contact tussen spelers, staf en supporters. Het creëren van een sterke gemeenschap 
binnen de vereniging is van groot belang en deze sociale evenementen spelen daar een 
cruciale rol in. 

Prestaties en talentontwikkeling 
Tijdens de eerste seizoenshelft viel Dennis Disla Rodriguez op binnen de JO19-1, 
waardoor besloten werd om hem na de winterstop door te schuiven naar Soest 1. Dit 
laat zien dat we ons blijven concentreren op het ontwikkelen van jeugdspelers en het 
doorstromen naar de selectie, hoewel de spreekwoordelijke kloof tussen de 
jeugdselectie en de seniorenselectie ons aandacht blijft vragen. 

Het trainingskamp in Düsseldorf aan het begin van het kalenderjaar was een groot 
succes. Dit was een waardevolle kans voor de spelers en staf om samen te trainen, te 
paddelen en een ijshockeywedstrijd te bezoeken. Dit type ervaring versterkt de 
teambinding en motiveert de spelers. 



Een ander belangrijk aspect van ons seizoen was de afstemming met de HJO om een 
Jong Soest-competitie te organiseren. Deze competitie richt zich op talentvolle spelers 
tot 20 jaar en biedt hen een kans om zich voor te bereiden op een mogelijke stap naar 
het eerste elftal. Tijdens het trainingskamp hebben we gezamenlijk gebrainstormd over 
de sportieve toekomst van de club over vijf jaar. Dit idee werd als waardevol ervaren, 
maar een eventueel vervolg samen met de jeugdafdeling stierf helaas door gebrek aan 
animo tijdens het restant van het seizoen. 

Uitdagingen en toekomstvisie 
Gedurende het seizoen zijn we geconfronteerd met een aanzienlijk aantal blessures, 
vooral onder de sterkhouders van het eerste team. Dit heeft de strijd om in de tweede 
klasse te blijven bemoeilijkt en is een zorgpunt voor het komende seizoen. Met de 
overgang naar zaterdagvoetbal, waarbij er een nog uitdagendere promotie-
/degradatieregeling van toepassing is, wordt het eropaan komen voor ons eerste elftal.  

In de winterstop hebben we 1-op-1 gesprekken gevoerd met alle spelers en stafleden 
om hen de gelegenheid te geven hun ervaringen te delen en input te geven voor de 
toekomst. Blij nieuws is dat we overeenstemming hebben bereikt met alle trainers en 
assistenten om het volgende seizoen door te gaan. 

Met het oog op seizoen 2024-2025 zijn we alvast begonnen met het inventariseren van 
de selectie. Het vinden van voldoende keepers vormt een uitdaging, aangezien zowel 
Justin, Kris als Wouter hebben aangegeven te stoppen. We zullen de komende maanden 
extra aandacht besteden aan de wervingscampagnes en proberen talenten aan te 
trekken die in deze posities kunnen bijdragen. 

Conclusie 

Ondanks de uitdagingen die we dit seizoen zijn tegengekomen, zijn we ervan overtuigd 
dat de positieve ontwikkelingen binnen onze jeugdteams en de grotere betrokkenheid 
van zowel spelers als staf ons in staat zullen stellen om te blijven groeien. De 
Technische Commissie blijft zich inzetten voor een zorgvuldige aanpak van de sportieve 
toekomst van SO Soest en kijkt vol vertrouwen vooruit naar de volgende seizoenen. 
 

Senioren (niet)selectie   Pieter 
 
Terugkijkend op afgelopen seizoen kunnen we concluderen dat het seizoen voor de 
senioren weer een enorm succes was met als hoogtepunt natuurlijk het kampioenschap 
van de 023-1.  
 
SO Soest VR 1 zijn van de zondag naar de zaterdag gegaan en op de zondag had Soest 
twee senioren mannenteams erbij gekregen waardoor de zondag teams van vier naar 
zes steeg. Een lichtpuntje na al die jaren waar SO Soest op de zondag een aantal teams 
verloor.  
Gelukkig hebben wij ook nog de 60+ mannen die elke zondag vol enthousiasme hun 
wedstrijden en trainingen afwerken. 
 



Helaas moesten wij halverwege het seizoen afscheid nemen van Soest 2 i.v.m. tekort 
aan spelers. Een enorm gemis maar gelukkig gaan de meeste jongens door op de 
vrijdagavond als zijnde 35+2 (7x7 voetbal).  
 
De 35+1 mannen liepen op een haar na het kampioenschap mis door hun laatste 
wedstijd te verliezen van hun naaste concurrent maar dat neemt niet weg dat er elke 
vrijdagavond samen met de dames 30+ fanatiek getraind werd en de avond afgesloten 
wordt in de kantine met een hapje en een drankje en bovenal gezelligheid.  
 
Tevens hebben de mannen 45+, de 023-2, O23-3, G1, zaal 1 en de vrouwen 18+1 een 
mooi seizoen gedraaid en ook dit jaar veel vol enthousiasme en plezier weer voor de 
prijzen gaan spelen. 
 
De Old Blue Stars staan inmiddels stevig op de kaart bij  SO Soest. Het ledental van de 
“oudere jongeren” groeit gestaag  en staat inmiddels op 20 man. De term wandelvoetbal 
komt niet overeen met  de werkelijkheid. Er wordt namelijk volop achter de bal aan 
gerend. Elke dinsdagmiddag om 14.00 uur wordt er in partijvorm op het hoofdveld een 
balletje getrapt en na afloop nagepraat over actuele zaken en grote missers. In oktober 
hebben de Old Blue Stars nog meegedaan aan een groot toernooi bij RCL in Leiderdorp 
waar 24 teams aan meededen waaronder Feyenoord en FC Utrecht. 
 
 
Daarnaast waren we ook afhankelijk van de vele vrijwilligers van SO Soest o.a. de 
scheidsrechters. Elke week is dit weer een enorme puzzel maar dankzij de inzet van vele 
vrijwilligers is het seizoen goed verlopen. Dit waarderen wij enorm en zoals ze altijd 
zeggen….Wees zuinig op de vrijwilligers, deze zijn schaars maar ook heel hard nodig om 
dit soort dingen te kunnen blijven doen en te organiseren.  
 
Als afsluiting was het seizoen wordt er elk jaar gestreden om het felbegeerde Bas Bakker 
bokaal waaraan verschillende seniorenteams aan deelnamen. Soest 5 was uiteindelijk 
de terechte winnaar van dit toch jaarlijks succesvol terugkerend toernooi. 
 
 

Vrouwen- en Meisjesvoetbal  Hardy 
 
Voetbal voor vrouwen en meiden is inmiddels niet meer weg te denken bij SO Soest. 
En ook het seizoen 23-24 was wederom een goed jaar voor de vrouwen en meiden. In 
het seizoen 23/24 voetbalden rond de 150 meiden in meidenteams en gemengde teams. 
Bij de Dames heeft SO Soest inmiddels drie teams (Dames 1 – Dames 35+ en Dames 
18+) en alle drie zijn groeiende qua leden. 
 
Voor de Dames 1 was dit seizoen het jaar van de overstap naar de zaterdag. Dit is prima 
bevallen en ze zullen op dezelfde voet verder gaan komend seizoen. 
 
De trainers en leiders van de meiden vormen een hecht team dat op meerdere vlakken 
enthousiast samenwerkt. De hoofdtrainer van Dames 1 traint ook een meidenteam en is 
daardoor meer en meer betrokken bij de jeugd. De meeste teams spelen inmiddels in de 



tweede klasse en dat is regionaal gezien een prima niveau. De mo17-1 speelde zelfs 1e 
klasse in het slotstuk van het seizoen.  
 
Voor komend seizoen zal de nadruk liggen op het gestaag verder uitbouwen van de 
meiden- en vrouwentak van So Soest waarbij de balans tussen plezier en presteren  
nauwkeurig bewaakt wordt. 
 
 

Sponsors en sponsorcommissie Peter B 
 
In het seizoen 2023/2024 zette de sponsorcommissie zich actief in om de relatie met 
bestaande sponsors te onderhouden en nieuwe sponsors te werven. De commissie 
bestond dit jaar uit Frank Lenarduzzi, Remco de Hiep, Peter Beijer, Hugo van 
Rossenberg, Sander van Geem en Martijn Martens. 
 
De jaarlijkse sponsorbijeenkomst vond in november plaats, waar Serdar Gözübüyük als 
spreker optrad. Dit evenement bood een uitstekende gelegenheid om met onze 
sponsors bij te praten en de band verder te versterken. 
 
In april organiseerden we voor de elfde keer het traditionele ING-SO Soest golftoernooi 
op de schitterende banen van de Scherpenbergh in Lieren. Na een geslaagde dag op de 
golfbaan genoten de deelnemers van een diner bij sponsor De Soester Duinen. 
 
Dit seizoen verwelkomden we diverse nieuwe sponsors, waaronder iVention, dat als 
hoofdsponsor voor de jeugd werd aangetrokken. De inzet van Oscar Kox speelde hierbij 
een cruciale rol. Daarnaast blijven de contracten met onze hoofdsponsors Yourlease en 
ING doorlopen. Ook konden we in het afgelopen seizoen rekenen op de steun van 56 
vendeliers. Naast deze belangrijke groep dragen diverse andere sponsors bij via 
reclameborden, wedstrijdballen en teamsponsoring. SO Soest waardeert de brede 
steun vanuit het bedrijfsleven, zowel binnen als buiten Soest. 
 
Voor het nieuwe seizoen werkt de sponsorcommissie aan digitale innovaties zoals 
narrowcasting, een nieuw scorebord en verbeteringen aan de website. Deze 
ontwikkelingen helpen ons om de zichtbaarheid van onze sponsors verder te vergroten 
en de samenwerking met hen te intensiveren. Daarnaast hebben wij dit seizoen het 
CRM-systeem Sponsit aangeschaft om meer grip en efficiëntie te krijgen in de contacten 
en contracten van onze sponsors. 
 
De sponsorcommissie dankt alle sponsors voor hun onmisbare bijdrage aan onze 
vereniging. 
 
 

Tuchtzaken    Harold 
 
De commissie heeft dit jaar geen procedures hoeven voeren bij en/of tegen de KNVB ( 
tuchtzaken ). De commissie heeft wel regelmatig adviserend opgetreden ten behoeve 



van de leden bij incidenten die zich helaas op de velden soms afspelen. De commissie 
blijft zich komend voetbaljaar inzetten ten behoeve van de leden daar waar het nodig is. 
 
 

Vertrouwenscommissie  Gerard 
 
De vertrouwenscommissie bestaat uit Dagmar Schaap,  Han van Marwijk en Gerard van 
den Breemer. Er zijn dit seizoen twee cases behandeld. Het betrof een case bij het 
voetbalkamp en eentje bij de jeugd,  die beide door de leiders in goed onderling overleg 
met ouders adequaat zijn opgelost. De twee sheets m.b.t. pesten op de TV schermen bij 
de entree en in het clubgebouw dragen bij aan herkennen en het onder de aandacht 
brengen.  

 
 

Klup van 100    Annette 
 
De Klup van 100 is al tientallen jaren een vaste waarde bij SO Soest. Verheugend was 
het om te zien dat een flink aantal jonge leden (16!) is toegetreden tot de Klup van 100. 
Ook zij genoten van het uitje dit jaar.  
Het bestuur besloot om deze jaargang alle activiteiten binnen en rondom het eigen 
vertrouwde SO Soest-complex te houden. Het werd een sfeervolle dag waarbij het 
nieuwe bestuurslid Karen Niekerk werd geïntroduceerd. Zij wilde graag toetreden tot het 
bestuur. ,,Mijn zoon heeft hier elke dag plezier, ik wil graag wat terug doen." 
De leden werden vermaakt met allerlei workshops. Van Yoga tot bloemschikken en van 
cocktails maken tot zangles. Ook het aloude sjoelen, klootschieten en 
kruisboogschieten stonden op het programma. Na afloop werd er genoten van een 
Spaans buffet en een Hollands ijsje van Bemer. Het was gezellig. Op naar volgend 
seizoen. 
We zijn aan het kijken of het Uitje misschien een andere vorm gaat krijgen, wellicht wat 
eerder in het jaar en op een ander moment.  
 
Het cadeau van de Klup aan de vereniging in 2024 zijn tribunebanken zodat ook op 
andere velden dan alleen het hoofdveld comfortabel naar wedstrijden kan worden 
gekeken. Komend jaar, 2025, zal de Klup van 100 een bijdrage leveren aan de 
geluidsinstallatie op het terrein 
De Klup heeft voldoende reserves. In 2026 bestaat SO Soest 100 jaar en zal er 
waarschijnlijks wat extra’s gedaan worden voor de club. 
 
In 2025 zullen Johan de Ruig en Annette terugtreden als bestuurslid. Daarmee ontstaan 
er vacatures, met name die van voorzitter. Naar opvolging wordt gezocht 
 
 
 

Tot slot     Ries 



 
Wij willen alle vrijwilligers en sponsoren die het mogelijk hebben gemaakt om alle leden 
te laten voetballen nogmaals danken voor hun inzet en bijdrages. Zonder hun inzet en 
bijdrage is er geen voetbal mogelijk. 

 


